

联系我们
TALK TO US



400-688-0650



天津市红桥区新基业大厦
XINJIYE BUILDING, TIANJIN, CHINA



sales@swadhesive.com



www.swhotmeltglue.com



微信 & Whatsapp

FREE BIRD 盛旺®



天津市盛旺电子化工厂
TIANJIN SHENG-WANG
ELECTRONIC CHEMICAL PLANT

30 YEARS 专注热熔胶 Focus on hot melt adhesives

「盛旺」成立于1993年，是国内第一批从事热熔胶研发、生产与销售的专业企业。从木工家具用胶起步，现已拓展至书刊装订、纸品包装及热熔胶棒等多个领域。历经30年发展，产品远销全球，建立了稳定的销售网络与合作体系。

Founded in 1993, we were among the first in China to integrate production, research, and marketing of hot melt adhesives, for edge banding and furniture, bookbinding, packaging, and hot melt glue sticks. Over 30 years of development, we have established our distribution network and becoming a globally renowned adhesive supplier.

中国胶粘剂的开拓者 Pioneer of the Adhesive Industry

总工程师王润珩教授，作为我国热熔胶行业的开拓者，先后在中科院和河北工业大学任教，时任全国热熔胶粘合衬理事长，享受国务院特殊津贴，为企业的早期发展奠定了稳固的基石。

Led by our chief engineer, Dr. Wang, renowned as the 'Pioneer in China's adhesive industry,' former chairman of the National Hot Melt Adhesive Association, and a recipient of the State Council Special Allowance, we have excelled in the market since the early days.



板材封边

EDGE-BANDING

在家具行业中，随着加工技术不断进步及对封边质量、美观度与材料多样性的更高要求，「盛旺」提供 EVA 与 PUR 热熔胶一体化解决方案。

As furniture processing advances and demand for superior edge banding and aesthetics increases, we provide a complete adhesive solution featuring EVA and PUR hot melt adhesives.

型号 (CODE)	应用 (USE)	使用温度 (PROCESS TEMP.)	用途 & 特性 (APPLICATION & FEATURES)
826L/ 812S	全自动封边机器 automatic machine	180-210°C	用于全自动机器，满足不同材质的封边要求； 具有良好的粘合力和耐用性。 Engineered for stable, continuous edge banding production
858L/ 858S	慢速自动机器 slow automatic machine	150-180°C	用于慢速自动机器，适于中低速封边要求。 Engineered for medium-to-slow edge banding production
828J/ 8062A	手动机器 manual machine	130-150°C	适于手动机器，可低温操作，适用于较薄的封边 条；具有优异的粘合力和可操作性。 Engineered for manual edge banding production with a low process temperature.
PUR 6818	全自动封边机 automatic machine	130-150°C	反应型PUR：具有良好的初粘力和最终强度， 开放时间适中，适于不同地区气候。 Facilitates ultra-thin bond lines with superior initial and ultimate adhesion, engineered for diverse environments.



家具应用

FURNITURE APPLICATION

应用于线条包覆、弹簧床垫、门板吸塑、胶合板拼板 - 兼容多种基材与工艺，提供可靠的粘接解决方案。

For applications such as frames and profiles wrapping for windows and doors, membrane pressing for doors, veneer jointing in plywood production, as well as for mattress pocket coils and lamination.



型号 (CODE)	应用 (USE)	用途 & 特性 (APPLICATION & FEATURES)
8630A/ PUR6632	线条包覆 profile wrapping	适于包覆木材、铝材、塑钢、中纤板等型材及相框而设计；优异的粘合力，适用基材广泛，可适用于不同的环境温度。 For wrapping wood, metal, plastic profiles with PVC, CPL, veneer, decor papers, etc.
1085/ 1086	弹簧床垫 mattress	用于床垫生产，布袋弹簧，酷布之间的粘接。具有良好的粘合力、喷涂效果、低气味。 Specifically crafted for innerspring assembly and lamination in mattress production.
8083	胶合板拼板 veneer joint	用于胶合板生产中木皮拼接。适于不同板材厚度，不粘板，机械性能好，可用于各类拼板机器。 Combined with polyester yarn, it provides superior bonding strength, performs well on various plywood-composing machines.
3191	真空吸塑 membrane- press	将 PVC 膜与密度板、木材等基材真空吸塑成型，用于免漆门、橱柜门等免漆产品。 For the pressing of veneer panels, with PVC in the manufacture of interior and cabinet doors.



书刊装订

BOOKBINDING

适用于教科书、杂志、相册、商业印刷等多种用途。其优异的粘合能力和快速干燥时间，确保了书脊和书侧装订过程中的牢固性和高效性。

Perfect solution for bookbinding professionals, suitable for textbooks, magazines, albums, and commercial printing. With strong bonding and a quick drying time, it ensures a secure and efficient binding process.

型号 (CODE)	应用 (USE)	用途 & 特性 (APPLICATION & FEATURES)
6030/ 6020AS	印刷厂 (Printing plant)	适用于较宽的装订速度,用于各种书写纸、胶版纸的装订要求。具有良好的粘合力和柔韧性。 Engineered for perfect spine bonding of softcover books and textbooks. Ideal for large-scale binding processes in printing houses.
6092	图文快印 (Printshop jobs)	适于铜版纸书籍装订及图文印刷行业,具有粘接强度高、低烟气味、低能耗、热稳定性好等特点,适用于各类无线装订设备。 Ideal for magazines, commercial printing, and print shop applications, offering excellent adhesion, clean melting, and an odor-free formula.



纸品包装 PACKAGING

适用于瓦楞纸箱、纸品包装、EPE泡棉、吸管贴合等各类包装要求。因其快速的固化时间和优异的粘合能力，使其成为自动化包装生产线上的理想选择。

Ideal solution for bonding purposes in packaging processes, i.e. corrugated box, paper packaging, EPE foam, and more. Its quick setting time and strong bonding, making it ideal for automated packaging lines.

型号 (CODE)	应用 (USE)	用途 & 特性 (APPLICATION & FEATURES)
5020/ 5060	纸品封箱 (paper packaging)	适于各类 (覆膜) 纸箱、纸盒、托盘的折叠封口，粘接强度高、固化快、热稳定性好。 Ideal for corrugated boxes, cartons, trays, folding boxes, and paper bag handles.
5050	EPE 珍珠棉 (EPE foam)	对于PE、EPE、发泡材质、无纺布等基材，具有很好的粘接性能，低烟低气味。 Ideal for EPE materials, e.g., foam and board, providing complete protection and cushioning.
638G	吸管贴合 (straw attachment)	对于吸管贴合，适于较宽的生产速度，具有良好的耐温性，固化速度适中。 For straw attachment to paper, OPP, and PE film on TetraPak-packaged beverages, juice, and milk boxes.



全球 50+ 国家信赖之选 Trusted in 50+ countries

依托全球销售网络，从南亚、中东到美洲市场，我们的产品触达世界各地。
盛旺以稳定品质、灵活合作及具有竞争力的价格，为合作伙伴创造持续价值。

Supported by an extensive global sales network, our products are readily accessible across South Asia, the Middle East, and the Americas. Free Bird provides reliable quality, flexible terms, and competitive pricing to help our partners grow sustainably.



我们的资质 **Our credentials**

- ✓ 30 多年市场经验
30+ Years of Manufacturing Experience
- ✓ 全球 50+ 国家信赖之选
Trusted in 50+ countries
- ✓ 中国胶粘剂协会理事及推荐单位
Recommended member of the China Adhesives Association
- ✓ 获得CNAS, SGS, SONCAP, SABER, ROHS, GOST 等多项国际认证
Compliant with Global Market Standards

